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Hem entrat un seguit de preguntes pel PSC sobre el nostre barri, 
Finestrelles i de les quals us adjuntem una còpia. Totes fan referència a 
reivindicacions i millores que durant molt de temps hem estat reclamant a 
l’equip de govern i que encara no estan resoltes. 
 
Quina opinió en té el vostre grup sobre la situació i l’estat de Finestrelles? 
 
Tenim pendent una reunió amb l’ajuntament per resoldre aquests temes. 
Ens agradaria molt que tots els grups de l’oposició hi fóssiu presents. 
  
Vindreu a aquesta reunió? L’AAVV de Finestrelles us hi convida. 
 
PP 
 
Bé, veïns de Finestrelles, La Miranda i Ciutat Diagonal, és el mateix problema 
els tres barris. Aquí plantejo la pregunta a Finestrelles. Home, a mi m’entristeix 
molt que a l’última reunió que vam fer, que la vam fer a la vostra associació de 
veïns, si teníeu 54 punts, jo pensava que 50, 54 punts, ara anem en 29.  
 
Però és que jo me’n recordo que al més següent a la reunió teníeu resolts 10, 
va anar molt ràpid, molt àgil l’actuació. Semblava que la cosa pintava bé. Lo 
simple molt ràpid i l’altre doncs costa una mica més. Avui estem com estem. 
Home, jo segurament diré una tonteria, però jo penso que tinc el perquè de tot 
això. Si el barri de Finestrelles, La Miranda i Ciutat Diagonal, millor dit, 
comencem per l’altra banda, si la distribució de població estigués més 
equilibrada en tots els barris i entre Finestrelles, Ciutat Diagonal i La Miranda hi 
haguessin 15.000 habitants o 10.000, estarien d’una altra manera, però hi ha 
els habitants que hi ha, amb la qual cosa, a nivell de població, com que són els 
vots doncs és el que passa. 
 
La reivindicació de la part Nord del nostre municipi, fa molts anys que es 
parlava de la reivindicació de la reurbanització i adequació de carrers, 
enllumenats, xarxa sanitària, fa molts anys, encara manava aquí el Toni Pérez, 
que el van treure d’alcalde, hi havia un pla que va costar en l’època 500 milions 
de pessetes, fa molts anys, per reordenar i refer tots aquests barris, els tres. 
Bé, el temps va passant i evidentment els diners es destinen a prioritats 
possiblement discutibles o millorables amb altres indrets del municipi, i la zona 
nord ens va quedar. 
 
Jo cito la zona nord perquè, no us vull fer protagonistes del tot perquè ho sou 
amb aquesta pregunta, però és que hi ha tres barris que tenen el mateix 
problema que vosaltres, o sigui, el mateix, i és el tema que hem citat ara. Dels 



29 punts que teniu aquí reflectits segur que compartireu 15, segur, però 
ràpidament, si no 20, per tant hi ha una cosa que és així.  
 
Llavors bé, clar que tenim que continuar lluitant, i cada vegada aquests 
pressupostos, quan fem propostes aquest grup municipal, hi incloem el barri de 
la zona nord, perquè som sensibles i no sou els multimilionaris que podem 
pagar-ho tot, no, al contrari, pagueu molt perquè teniu unes vivendes que tenen 
un preu en un lloc que us han costat molts calés, i la taxa de l’índex de l’IBI val 
molts calés i com que contribuïu amb molts calés teniu els mateixos drets que 
els que paguen molts calés en un altre indret i en un altre barri. 
 
Vull dir que teniu raó, s’ha de fer aquell reordenament completament 
urbanística dels barris de Finestrelles, La Miranda i Ciutat Diagonal, tots tres 
barris de la zona nord. 
 
I d’altra banda poc més he de dir, però sí que us podré dir que no ho dubteu, 
quan ens convoqueu el dia, l’hora i el lloc hi assistirem, faltaria més. Podeu 
comptar amb nosaltres per poder participar i intentar portar a terme les 
iniciatives que puguem dur a terme. 


